

Title (en)
COMPACTATION DEVICE.

Title (de)
PRESSVORRICHTUNG.

Title (fr)
DISPOSITIF DE COMPACTAGE.

Publication
EP 0110889 A1 19840620 (EN)

Application
EP 83900895 A 19830322

Priority
AU PF427882 A 19820603

Abstract (en)
[origin: WO8304192A1] A compaction device for compactible waste materials comprising a hopper (11) for receiving waste materials from a chute (10), an oscillatable ram (3) which in a retracted position forms a wall of said hopper (11) to guide waste material to the interior of a collection bin (13). The oscillatable ram (3) in the extended position compacts waste material at one end of said compaction bin (13) in a downward and rearward direction. The oscillatable ram (3) comprises a plate (4) pivotable about a transverse axis and includes a rearwardly extending hood (6, 7) to close said hopper (11) when said ram (3) is in an extended position.

Abstract (fr)
Dispositif de compactage pour des déchets pouvant être compactés, comprenant une trémie (11) recevant les déchets d'une chute (10), un bélier oscillant (3) qui forme en position rétractée une paroi de la trémie (11) de manière à guider les déchets vers l'intérieur d'un récipient collecteur (13). Le bélier oscillant (3) dans sa position étendue compacte les déchets à une extrémité du récipient de compactage (13) dans un sens allant vers le bas et vers l'arrière. Le bélier oscillant (3) comprend une plaque (4) pivotant autour d'un axe transversal et comprend un capot s'étendant vers l'arrière (6, 7) pour fermer la trémie (11) lorsque le bélier (3) se trouve dans une position étendue.

IPC 1-7
B30B 9/30; B30B 15/04

IPC 8 full level
B65F 5/00 (2006.01); **B09B 3/00** (2006.01); **B30B 9/30** (2006.01)

CPC (source: EP)
B30B 9/3042 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
DE FR GB NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8304192 A1 19831208; EP 0110889 A1 19840620; JP S59500953 A 19840531

DOCDB simple family (application)
AU 8300034 W 19830322; EP 83900895 A 19830322; JP 50110983 A 19830322